
Protokół Nr XXXVIII/2013
z sesji Rady Gminy Barciany

z dnia 30 grudnia 2013 r.

 
Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  otworzyła  XXXVIII  sesję 
Rady Gminy Barciany. Powitała zaproszonych gości: Wójta Gminy Barciany – Ryszarda Kozyrę, 
Skarbnika Gminy – Marię Pyrcz, Sekretarza Gminy – Annę Tereszko,  dyrektorów i kierowników 
jednostek  organizacyjnych,  sołtysów. Powitała  następnie radnych.  Na podstawie listy obecności 
stwierdziła quorum – 14 obecnych radnych. W trakcie omawiania punktu 4 przybył 1 radny.    

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że kolejnym 
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Hansi Jurgena Maleckiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  protokół 
z XXXVII  sesji  był  wyłożony  na  pół  godziny  przed  sesją.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do  treści 
protokołu.  Uwag  nie  zgłoszono.  Zapytała  następnie,  kto  jest  za  przyjęciem  protokołu.  W 
głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że zgodnie z § 
25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie o sesji wraz z materiałami 7 dni 
przed  sesją.  Następnie  dodała,  że  zgodnie z  §  31  Statutu  Gminy można  przedstawiać  wnioski 
w sprawie zmian porządku obrad. Stwierdziła, że na jej ręce wpłynął wniosek od Wójta Gminy Bar-
ciany o wprowadzenie do porządku obrad sesji dwóch projektów uchwał. Odczytała następnie ten 
wniosek. Zapytała, kto jest za przyjęciem wniosku. W głosowaniu jawnym 15 radnych głosowało 
za przyjęciem wniosku.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  przedstawiła 
porządek obrad po wprowadzonych zmianach:

Porządek obrad:     

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z  XXXVII sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5.  Informacja  Wójta  Gminy  o  realizacji  podjętych  uchwał  Rady  Gminy  i  działaniach  między 
sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Projekt uchwały w sprawie: upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Barcianach  do  załatwiania  spraw  z  zakresu  administracji  publicznej  dotyczących 
zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. - 
Prawo energetyczne ( t.j.: Dz. U. z 2012r., poz. 1059 z późn. zm.).
8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego położonego w budynku Gminnego Ośrodka Kultury 
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w Barcianach przy ulicy Kościuszki 2.
9. Projekt  uchwały w sprawie  zmian  w uchwale  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy  Barciany na lata 2013-2029.
10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  
11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wydatków  budżetu  Gminy  Barciany,  które  w  2013  roku  nie 
wygasają z upływem roku budżetowego.
12. Projekt  uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Barciany 
na lata 2014-2030.
13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Barciany na 2014 r.:
1)odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem,
2)odczytanie opinii Komisji Stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu,
3)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
4)przedstawienie stanowiska Wójta  w sprawie opinii  Komisji  Stałych i  opinii  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie,
5)głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Wnioski mieszkańców. 
17. Sprawy różne. 
18. Zakończenie obrad.

Ad  5. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła 
o przedstawienie informacji Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza 
o wykonaniu uchwał Rady.  

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy 
i pracach w okresie międzysesyjnym  (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za  złożoną 
informację.

Ad 6. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie 
interpelacji i zapytań Radnych.

Radna  Eugenia  Gbur  zapytała, czy  wiadomo  coś  w  sprawie  kotłowni  w  Mołtajnach  oraz 
przyległych do niej działek, które nie są koszone.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi  Jurgen Malecki  zwrócił się  z prośbą o utwardzenie 
niewielkiego odcinka placu przy kotłowni w Drogoszach. Uzasadnił, że w czasie wyładowywania 
peletu ładowacz musi manewrować. Dodał, że jest tam gniazdo na śmieci.

Więcej interpelacji nie zgłoszono.   

Ad. 7. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poinformowała,  że 
kolejnym  punktem  obrad  sesji  jest  projekt  uchwały  w  sprawie:  upoważnienia  Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach do załatwiania spraw z zakresu administracji 
publicznej  dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego,  o  którym mowa w ustawie z 
dnia 10 kwietnia  1997r.  -  Prawo energetyczne (  t.j.:  Dz.  U.  z  2012r.,  poz.  1059 z późn.  zm.). 
Poprosiła Sekretarza Gminy o omówienie niniejszego projektu uchwały.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że dodatek energetyczny będzie funkcjonował od 1 
stycznia 2014r. i przysługuje na wniosek osoby, która pobiera świadczenie – dodatek mieszkaniowy 
oraz ma podpisaną umowę na dostawę energii elektrycznej. Przedstawiła wysokość tego dodatku. 
Dodała, że przydziela go Wójt, Burmistrz lub upoważniony Kierownik GOPS-u. Jest to zadanie 
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finansowane w 100 % z budżetu Państwa.  

Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie. 
Zapytała, czy są pytania.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki zapytał, kto jest inicjatorem projektu 
uchwały.

Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  odpowiedziała,  że  inicjatorem jest  Wójt  Gminy,  natomiast 
Kierownik GOPS-u jest upoważniony do działania w tej kwestii.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie: upoważnienia Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach do załatwiania spraw z zakresu administracji 
publicznej  dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego,  o  którym mowa w ustawie z 
dnia 10 kwietnia 1997r. - Prawo energetyczne ( t.j.: Dz. U. z 2012r., poz. 1059 z późn. zm.).  

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie:  upoważnienia  Kierownika  Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach do załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej 
dotyczących  zryczałtowanego  dodatku  energetycznego,  o  którym  mowa  w  ustawie  z  dnia  10 
kwietnia 1997r. - Prawo energetyczne ( t.j.: Dz. U. z 2012r., poz. 1059 z późn. zm.).  

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała,  że  7  członków  komisji   pozytywnie  zaopiniowało   projekt  uchwały  w  sprawie: 
upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach do załatwiania 
spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o 
którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. - Prawo energetyczne ( t.j.: Dz. U. z 2012r., poz.  
1059 z późn. zm.).

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
–  6  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w  sprawie:  upoważnienia 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach do załatwiania spraw z zakresu 
administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w 
ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. - Prawo energetyczne ( t.j.: Dz. U. z 2012r., poz. 1059 z późn. 
zm.).

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść 
projektu uchwały w sprawie: upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Barcianach  do  załatwiania  spraw  z  zakresu  administracji  publicznej  dotyczących 
zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. - 
Prawo energetyczne ( t.j.: Dz. U. z 2012r., poz. 1059 z późn. zm.)   i poddała go pod głosowanie. 
W głosowaniu  jawnym 15 radnych głosowało  za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw 
i wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad  8.  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poinformowała,  że 
kolejnym punktem obrad jest   projekt  uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  użytkowego  położonego  w 
budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach przy ulicy Kościuszki 2. Poprosiła Sekretarza 
Gminy o omówienie niniejszego projektu uchwały.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że w grudniu Pani Elżbieta Biedrawa zwróciła się z 
prośbą o przedłużenie umowy  najmu  lokalu na 5 lat.  Prośbę swą uzasadniła tym, że restauracja 
funkcjonuje doskonale, rozszerza działalność, wchodzi na nowe rynki, uzyskuje dofinansowania  
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i jednym z  wymogów na pozyskanie środków finansowych jest posiadanie tytułu prawnego do 
zajmowanego lokalu.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o  przedstawienie  wyników  opiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na 
odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  użytkowego 
położonego w budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach przy ulicy Kościuszki 2.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 7 obecnych członków komisji 
pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od 
obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  lokalu użytkowego  położonego  w 
budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach przy ulicy Kościuszki 2, 1 członek Komisji nie 
głosował.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała,  że  7  członków  komisji   pozytywnie  zaopiniowało   projekt  uchwały  w  sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 
użytkowego  położonego  w  budynku  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w Barcianach  przy  ulicy 
Kościuszki 2.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na 
odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  użytkowego 
położonego  w  budynku  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w Barcianach  przy  ulicy  Kościuszki  2,  1 
członek Komisji nie głosował.

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść 
projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego położonego w budynku Gminnego Ośrodka Kultury 
w Barcianach przy ulicy Kościuszki 2 i  poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw i wstrzymujących nie  było 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu), 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.

Ad 9 – 10.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że 
kolejnymi  punktami  obrad są  zmiany w uchwale  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej  Gminy  Barciany  na  lata  2013-2029  oraz  zmiany w budżecie  gminy  na  2013  rok. 
Poprosiła o omówienie projektów obydwu uchwał.

Skarbnik Gminy – Maria Pyrcz powiedziała, że Uchwała WPF składa się z dwóch załączników:  
zał. Nr 1 WPF  załącznik tabelaryczny – wszystkie zmiany będą omówione w zmianach do budżetu, 
zał. Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF – (jest obowiązkowy ) pozostaje bez zmian.    Przedstawiła 
następnie zaistniałe zmiany w budżecie po stronie dochodów oraz wydatków.
  
Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2013-2029 oraz projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w sprawie  zmian w uchwale  w sprawie  uchwalenia 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Barciany na lata  2013-2029 oraz  projekt  uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  
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Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała, że 7 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmiany w 
uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2013-
2029 oraz  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekty obydwu uchwał.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie  zmian  w  uchwale  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Barciany na  lata  2013-2029 i  poddała  go  pod głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 15 radnych 
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących nie było (uchwała 
stanowi załącznik do protokołu).

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok i poddała go pod głosowanie.  
W głosowaniu  jawnym 15 radnych głosowało  za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw 
i wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 11. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Barciany, które w 2013 roku 
nie wygasają z upływem roku budżetowego.  

Skarbnik Gminy – Maria Pyrcz  powiedziała, że do intencji Rady Gminy należy ustalanie wykazu 
wydatków niewygasających. Konieczność ustalenia i przeniesienia wydatków inwestycyjnych na 
rok kolejny wynika z terminu ich realizacji.

Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały  w sprawie wydatków budżetu Gminy 
Barciany, które w 2013 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  wydatków budżetu Gminy Barciany, które w 
2013 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała,  że  7  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało   projekt  uchwały  w sprawie 
wydatków  budżetu  Gminy  Barciany,  które  w  2013  roku  nie  wygasają  z  upływem  roku 
budżetowego.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 6 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały  w sprawie  wydatków budżetu 
Gminy Barciany, które w 2013 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie  wydatków budżetu Gminy Barciany, które w 2013 roku nie wygasają z upływem roku 
budżetowego i  poddała  go  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym  15  radnych  głosowało  za 
przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących nie  było  (uchwała  stanowi 
załącznik do protokołu).
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Ad  12-13. Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas 
powiedziała, że dwa kolejne punkty z porządku obrad sesji dotyczą uchwaleniu budżetu na 2014 
rok. Procedurę uchwalania budżetu reguluje uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej.  Powiedziała,  że do 15 listopada radni  otrzymali  projekt  budżetu.  Odbyły się  także 
komisje w sprawie zaopiniowania projektu budżetu. Dodała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
opiniowana była przez RIO i jest pozytywna opinia. Zapytała, czy są pytania do treści uchwały 
WPF. Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas 
odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Barciany  na lata  2014-2030  i  poddała  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym  15  radnych 
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących nie było (uchwała 
stanowi załącznik do protokołu).

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy  – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała,  że 
kolejnym punktem obrad  dzisiejszej  sesji  jest  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 
gminy Barciany na 2014 r.:

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem:

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Hansi Jurgena Maleckiego o odczytanie projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy Barciany na 2014 r.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki odczytał  projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Barciany na 2014 r. wraz z uzasadnieniem.

2) odczytanie opinii Komisji Stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu:

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że 11 grudnia br. 
odbyły się komisje, na których opiniowano projekt budżetu. Poprosiła następnie Przewodniczących 
poszczególnych Komisji o przedstawienie opinii.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że Komisja zaopiniowała projekt budżetu na 2014r. pozytywnie, bez zmian.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała, że  Komisja zaopiniowała projekt budżetu na 2014r. pozytywnie, bez zmian.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Andrzej  Szwajdych  –  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt budżetu na 2014r. pozytywnie, bez zmian.

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej:

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas odczytała opinię Regionalnej 
Izby  Obrachunkowej  w sprawie opinii  o  przedłożonym przez Wójta  Gminy Barciany projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Barciany na 2014 rok.

4) przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii Komisji Stałych i opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie:

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  opinie 
Komisji są pozytywne. Zapytała czy radni mają uwagi.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Hansi  Jurgen  Malecki  powiedział,  że  mamy  przed  sobą 
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najważniejszy dokument.  Będzie głosował  nad jego przyjęciem, mimo że  nie  ma na wszystkie 
punkty jednakowego spojrzenia. Przytoczył słowa wypowiedziane kiedyś przez Wójta. Jest za tym, 
aby poprawić sytuację związaną z drogami. Budżet na 2014 rok jest mniejszy niż w roku bieżącym. 
Odniósł się do wydatków inwestycyjnych w ostatnich latach. Porównał także wydatki budżetowe w 
stosunku do innych gmin.

Wójt  Gminy –  Ryszard  Kozyra  zabrał  głos  i  odniósł  się  do  wypowiedzi  radnego  Maleckiego. 
Zgodził  się  ze  słowami  przypomnianymi  przez  radnego.  Dodał,  że  jest  coraz  mniej  środków 
unijnych, ale należy starać się maksymalnie je wykorzystać.
    
5) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej:

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poddała  następnie  pod 
głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Barciany  na  2014  r. 
W głosowaniu  jawnym 15 radnych głosowało  za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw 
i wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).
         
Ad 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  Wójta  Gminy 
o udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelacje  radnej  Eugenii  Gbur. 
Powiedział, że nieruchomość kotłowni stanowi majątek Spółdzielni Mieszkaniowej w Mołtajnach 
w upadłości. Syndyk wystawił na sprzedaż tę nieruchomość. W ostateczności Wójt jest w stanie 
przejąć  tę  nieruchomość.  Póki  co,  wydał  decyzję  na  budowę  paneli  fotowoltaicznych  w  tym 
miejscu. Natomiast działka przy świetlicy jest własnością ANR i została zgłoszona przez sołtysa do 
przejęcia na mienie gminy.   

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelacje  radnego  Hansi  Jurgena 
Maleckiego. Powiedział, że obejrzy teren na początku stycznia i poinformuje radnego o sposobie 
zagospodarowania terenu.
 
Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za udzielenie 
odpowiedzi.

Ad  15.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że 
kolejnym punktem obrad są wolne wnioski i informacje. Poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków 
i informacji.

Nie zgłoszono wniosków i informacji.
 
Ad 16. Wnioski mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie 
wniosków mieszkańców.

Nie zgłoszono wniosków mieszkańców.   

Ad 17. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie spraw 
różnych. Odczytała pismo od Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego Jacka Protasa 
dot. elektrowni wiatrowych.    

7



 
Spraw różnych nie zgłoszono.
                                                                                                                                                               
Ad 18. Zakończenie obrad.     

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad XXXVIII sesji Rady Gminy, zamknęła jej posiedzenie o godz. 14.10, dziękując 
wszystkim za udział.

      Przewodnicząca Rady Gminy

Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant: Emilia Żelichowska
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